

DATO: 21. november 2022

REGIONSBESTYRELSESMØDE

MØDE NR. 1

MØDESTED	Comwell Strand, Køge
MØDELEDER	PM
AFBUD	JL
REFERENT	PM

REGIONSBESTYRELSE OG SUPPLEANTER.

Henrik Harmsen	HH/ formand	dr.henrik@me.com
Anni Rønman	AR	anni@viby tand.dk
Betina Bille	BB	blb@tdlpol.dk
Charlotte Holm Busk	CHB	charlotteholmnielsen@yahoo.dk
Kit Vibe-Iuel Hastrup	KVH	kvh@tandhuset.net
Minna Ørdam	MØ	minna.oerdam@gmail.com
Sidsel Fogh Pedersen	SFP	sidsel.fogh@gmail.com
Susanne Kleist	SK	skl@harald.dk

SUPPLEANTER

Jens Lætgaard	JL	jens@2410.dk
Susanne B. Kristensen	SBK	sbkristensen@get2net.dk
Bjørn Anderson	BA	bjorn@tanderson.dk

HB KONTAKT	BB	blb@tdlpol.dk
-------------------	-----------	---------------

GÆSTER

SEKRETÆR	PM	poulxtand@gmail.com
-----------------	-----------	---------------------

Dagsorden / Referat

1. Fastlæggelse af endelig dagsorden.

Evaluering af RGF sat på som pkt. 4.5

2. Habilitet

Ingen skønnede eller skønnedes at være inhabile i forhold til dagsordens emner.

3. Konstituering

CHB valgt som næstformand.

4. Gensidig orientering

BB/KVH refererede fra møde i Koordinationsudvalget omkring Tandpinevagt (TPV) og Drop Out. Drop Out vedrørende årgangene -98, -99 og -00. Der udarbejdes spørgeskemaundersøgelse om borgertilfredsheden med TPV. Udarbejdes af administrationen og sættes i værk primo 2023 over 1 måneds forløb. God stemning i udvalget.

4.5 Evaluering RGF.

KVH gav udtryk for frustration over afviklingen af RGF. Dirigenten en 'katastrofe'. Helt uforberedt og uden kendskab til love og dagsorden. Mundtlig beretning manglede. Særlige emner forbigået. Ingen kunne være uenige! Kommer aldrig til at ske igen!

5. Drøftelse af mødeform 2023

KVH advokerede for deltagelse af medlemmer til formøde omkring debateme og efterfølgende spising. Debat og beslutning om at invitere medlemmer til de 2 sidste møder i foråret.

Den 14. 3. Roskilde - CHB tovholder og den 24. 5. i Maribo - BA tovholder.

Internatmødet ligger den 8./9. september. Afholdes på Gerdrup Gods.

6. Kurser - nedsættelse af kursusudvalg

Enighed om at prioritere dette, Flere emner og forslag kom på bordet.

Jesper Hatt; Charlotte Nybye; Jacob Bang; samarbejde med NTAK

Enighed om at undersøge muligheden for teamkursus omkring 1. hjælp - FALCK.

MØ undersøger dette, samt muligheden for en aften med Jesper Hatt.

7. Evaluering Teaterinitiativ

Desværre ikke den store interesse. Kun 11 tilmeldte, heraf 4 billetter til et medlem. KVH betaler teatret og afslutter.

8. Eventuelt

Intet under eventuelt. Mødet afsluttet kl. 20:00, og vi gik over til Forprang, der ikke refereres.
